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Realistisch perspectief voor Haarlemmerliede en Spaarnwoude

Op verzoek van de heer Van Heese wordt de vergadering geschorst voor onderling overleg 
tussen de fracties. Na de heropening spreekt de heer H. Koelman op persoonlijke titel in. Als 
verontruste inwoner spreekt hij zijn zorg uit voor de Groene Buffer als de gemeente niet 
langer zelfstandig zou zijn. Hij pleit dan ook voor voortzetting van de zelfstandigheid.

De heer Van Heese geeft aan dat de raadsbehandeling pas op 17 december aanstaande is 
voorzien. Dat geeft nog ruim twee en een halve maand de tijd om het voorstel te kneden. Hij 
stelt voor in het voorgestelde besluit onder b. het woord “beoogd” toe te voegen voor het 
woord fusie en ook toe te voegen dat deze beoogde fusie op onze voorwaarden moet 
plaatsvinden. Het CDA vindt dat er een open oog moet zijn voor andere 
samenwerkingsvormen zodat er op 17 december een afgewogen besluit kan worden 
genomen. 
De heer Tjallema onderschrijft de voorstellen van het CDA voor aanpassing van de tekst. De 
PvdA ziet wel wat in het voorstel dat er ligt, maar vindt de onderbouwing van de 
fusiegedachte dun. Op een meer transparante manier zouden de redenen van de fusie 
onderbouwd moeten worden. Dat moet er liggen op 17 december.
De heer Broekhuizen steunt het verzoek voor een nadere onderbouwing en aanvullend 
onderzoek. Het college en de raadsleden moeten daarbij gezamenlijk optrekken.
De heer Jägers geeft aan dat we het heft in eigen handen willen nemen. In het voorstel kom 
je dan uit op fusie, voor 17 december moeten er verbeteringen in de tekst en het proces 
komen. De besluitvorming is nu onvoldoende onderbouwd. Menigeen vindt het proces te 
snel gaan. Door de vaagheid van de uitnodigingen voor de ronde tafelbijeenkomsten waren 
er hoofdzakelijk insiders.  Op de vragen van de buitenwacht moeten goede antwoorden 
gegeven kunnen worden. We moeten oppassen niet voor de muziek uit te lopen. Fusie lijkt 
het meest waarschijnlijke maar we moeten de partners niet beperken tot de aangrenzende 
gemeenten. Hij ondersteunt het voorstel om nog verder te kijken hoe andere gemeenten de 
problemen aangepakt hebben zoals Bennebroek, Beemster, Amstelveen/Aalsmeer. 
Zorgvuldigheid moet voor snelheid gaan. We hebben geen mandaat voor deze actie. De 
definitieve keuze van de fusiepartner valt na de verkiezingen. Over de shortlist moeten de 
inwoners geraadpleegd worden. 

De heer Wehkamp steunt de opmerkingen van de heer Tjallema. Op bladzijde 4 van het 
voorstel wordt gesproken over de “bestaande twijfel over bestuurlijke kwaliteit”. Daarvoor wil 
hij meer argumentatie zien. 

De heer Heiliegers geeft aan dat er sprake is van dynamiek. Ook het personeel is daarbij 
betrokken. Gezegd is dat zorgvuldigheid boven snelheid gaat en dat we oog moeten houden 
voor andere samenwerkingsvormen, zowel door toevoegingen in de voordracht als door 
werkbezoeken. Het college zal daar een voorstel voor doen. De toevoeging van het woord 
“beoogd” neemt het college over. De voordracht is een levend document en in de loop van 
het proces worden stukken toegevoegd. Wij stellen de voorwaarden voor de beoogde fusie 
als gemeente zelf op. Volgende week zullen de samenvattingen van de 
rondetafelbijeenkomsten beschikbaar zijn. Andere dan aangrenzende gemeenten zijn 
inderdaad niet uitgesloten, maar de pers is niet altijd even zorgvuldig in het citeren van de 
bestuurders.

In de tweede instantie geeft de VVD nog aan dat ook gesproken moet worden met een 
gemeente die al enige jaren geleden is gefuseerd. Het CDA wil de voorwaarden ingebracht 



zien in het proces van 17 december en als er dan teveel open einden zijn, moet de 
besluitvorming worden uitgesteld. D66  geeft nogmaals aan dat snelheid geen doel is. 
Burgers moeten bij het proces betrokken worden.
De heer Heiliegers geeft aan, ook ten aanzien van de contacten met het personeel, de 
ingezette route aan te houden. 

De Voorzitter concludeert dat er nadere onderbouwing komt van de voordracht onder 
andere door werkbezoeken. De verwerking zal terugkomen in de commissie. 


